
 Verslag vergadering d.d. 13 november 2023  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Paul Claassen (EDN ’56), Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79),  
Maik Wojtas (SSB 60+), Leo Harpe (Badmintonclub Hilvarenbeek), 
Dirk van der Maas (Badmintonclub Hilvarenbeek),   
Henk Schottert (Biks Shots), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), 
Antoon van de Sande (SVSOS), Chris Heutinck (Hockeyclub Hilvarenbeek), 
Frans Bruinsma (RKDSV), Maartje Bakkers (DSV), 
Ankie van Strijdhoven (DSV). 
 

Afwezig met bericht: Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek), John Lenior (HBC), 
Frans van Kempen (VLOHradio). 
 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met de constatering dat er een mooie opkomst is. 
 
 
2.  Presentatie Sportclub APK door Babil Bouchlal van SSNB 
Nabil Bouchlal van Sportservice Noord-Brabant geeft een presentatie over Sportclub APK.  
Deze bestaat uit een vragenlijst die online ingevuld moet worden. Het advies is om dit met een aantal 
bestuursleden gezamenlijk te doen. Het invullen kost ongeveer 15 minuten. Het invullen resulteert 
meteen in een rapportage en een aantal tips. Normaal gesproken bepaalt de gemeente welke 
sportverenigingen er uitgenodigd worden. In Hilvarenbeek doet dat de Sportraad. In een later stadium 
verzorgt Sportservice Noord-Brabant expert sessies voor de verenigingen van 2,5 uur met maximaal 
12 personen (2 per vereniging). Deze sessies kunnen gefinancierd worden vanuit het Sportakkoord. 
Het kan eventueel ook rechtstreeks vanuit de Sportraad budgetten. Het aanbieden van de expert 
sessies is optioneel. De scan kost € 3900. De expertsessies kosten € 1200 per sessie. 
Nabil wordt bedankt voor de input. Iedereen is enthousiast.  
De presentatie zal met de notulen worden meegestuurd. 
 
De volgende vergadering komen we hier op terug en zullen we een tijdspad opstellen. 
 
 
3.  Notulen van de vergadering van 26 september 2023 
Het verhaal van Energie Collectief is uitgesteld tot 2024.  
 
Guus Buijlinckx wordt bedankt voor het maken van de notulen. 
 
 
4.  Mededelingen 
Karin Scheepers heeft zich ook afgemeld. 
 

5.  Actief Hilvarenbeek 
Sjors Sportief heeft al 333 unieke aanmeldingen opgeleverd. 
 
De nieuwe baan van Achil wordt ook gebruikt door het Senioren netwerk voor trainingen. 
 
Aan Glow in the Dark hebben 68 jongeren deelgenomen. 
 
De gezondheidsmarkt is een geweldig succes geworden met ruim 200 deelnemers.  
In december is er een bijeenkomst over het vervolg in 2024.  
Dit is ook interessant voor verenigingen om hun aanbod te tonen. 
 
 
  



6.  Sportakkoord / gelden uit de gemeente 
Dit wordt het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA) genoemd.  
De aanvraag van de gemeente is goedgekeurd. De budgetten zijn er.  
Actief Hilvarenbeek geeft uitvoering aan de verdeling van de gelden. 
 
Biks Shots wil een clubkader coach regeling, maar Henk Schottert weet niet waar hij de subsidie aan 
moet vragen. Dit moet via Christine Scheerders van de gemeente: cscheerders@hilvarenbeek.nl. 
 
 
7.  Collecte Fonds Gehandicaptensport 
Edwin Kleiboer roept de verenigingen op om collectanten te leveren of iets anders te doen. 
Denk er over na om als club mee te doen. 
 

8.  Stand van zaken accommodatiebeleid 
Op dinsdag 21 november is er om 19.00 uur een bijeenkomst in Elckerlyc. 
De volgende vergadering zullen we met een terugblik komen. 
Meer is er helaas niet te melden over dit punt. 
 
 
9.  Vertrouwenscontactpersonen 
EDN ’56 heeft nog één persoon extra die de opleiding wil gaan volgen. Edwin Kleiboer neemt contact 
op met Marijke Mahieu om af te stemmen wanneer de cursus gehouden kan worden. 
 
De badminton club gaat samenwerken met VC de Hilver op het gebied van de 
vertrouwenscontactpersonen. 
 
Op donderdag 30 november is de volgende bijeenkomst met de vertrouwenscontactpersonen. 
 
 
10. Sportgala  
Het sportgala wordt gehouden op vrijdagavond 26 januari 2024.  
Meld je kandidaten aan, zeker voor de titel Sportvrijwilliger.  
 
 
11. Club van de maand – Presentatie Hockey Club Hilvarenbeek 
Chris Heutink houdt een presentatie over Hockey Club Hilvarenbeek.  
Hij wordt bedankt voor de presentatie die als bijlage bij de notulen is toegevoegd. 
 
Maik Wojtas gaat de volgende vergadering een presentatie te geven over SSB 60+. 
 
 
12. Uit de verenigingen / Rondvraag 
Dirk van der Maas vraagt zich af of er een platform is om de jeugd van 13 tot en met 18 jaar te 
benaderen. Het is lastig om deze groep te bereiken. Het advies is om dat via R-Newt te doen. 
Contactpersoon is Tessa de Graaf, e-mail: tessa@r-newt.nl.  
 
 
Volgens Paul Claassen gaat de BOSA regeling in 2024 van 30 naar 40%. 
 
 
13. Sluiting 
Edwin Kleiboer nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te drinken aan de bar en sluit de 
vergadering.  
 
 
Data voor de volgende vergaderingen 
Maandag 18 december   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 16 januari 2024 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 26 januari 2024  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


